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Zápis z 22. zasedání Komise pro sport a volný čas 
dne 25. 5. 2020 

Přítomni: Jaroslav Hedvičák, Ing. Vlastimil Forst, Ing. Radek Nedělka, Pavel Novák, 
Ing. Petr Stoček, Jana Svobodová, Mgr. Petr Šimurda, Bohuslav Unzeitig 

Dále přítomni: Mgr. Petr Sedlák 
Omluveni: Mgr. Luboš Straka 

1. Program jednání komise 
V době hlasování bylo přítomno 8 členů komise. 

Usnesení 
Komise schvaluje program svého jednání dne 25. 5. 2020. 
Hlasování: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 SCHVÁLENO 

2. Revokace usnesení k hodnocení žádostí v DP VOLNÝ ČAS 2020 
Rada města vrátila komisi k projednání vyhodnocení dotačního programu z důvodu nesprávně 
navržených výší dotací, kdy někteří žadatelé měli v návrhu vyšší částku, než o kterou žádali. Dále 
rada města požaduje, aby komise zařadila do hodnocení také žádost Folklorního spolku Studánka, 
kterou komise vyřadila z hodnocení z důvodů nedoložení povinné přílohy rozpočtu na 
předepsaném formuláři. Tajemník komise upozornil přítomné, že odbor ŠKSM navrhl žádost 
Folklorního spolku Studánka vyřadit z hodnocení, protože nesplňuje administrativní podmínky pro 
podání žádosti dle výzvy dotačního programu schváleného zastupitelstvem města. 

Usnesení 
Komise pro sport a volný čas, na základě požadavku rady města, zařazuje do hodnocení žádostí 
z DP VOLNÝ ČAS 2020 žádost Folklorního spolku Studánka. 
Hlasování: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 SCHVÁLENO 

Komise pro sport a volný čas revokuje doporučení navržených výší dotací jednotlivým žadatelům 
z DP VOLNÝ ČAS 2020 na svém jednání dne 5. 5. 2020. 
Hlasování: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 SCHVÁLENO 

Komise pro sport a volný čas doporučuje navržené výše dotací jednotlivým žadatelům z DP 
VOLNÝ ČAS 2020 a doporučuje radě města tyto částky ke schválení. 
Hlasování: Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 0 SCHVÁLENO 

3. Vyhodnocení rešerší dotačních programů jiných měst  
Členové komise postupně představili způsoby financování sportu a podmínky dotačních programů 
v jiných městech v ČR. Členové se dohodli, že do 5. června 2020 zašlou tajemníkovi náměty na 
vylepšení podmínek dotačních programů, které následně společně projednají,  zapracují a 
doporučí radě města.  

4. Různé 
 
 
Zapsal: Mgr. Petr Sedlák 
Dne: 25. 5. 2020 
Předseda sportovní komise: 


